
 
 

Ordinært møde i Grejs Lokalråd den 15.august 2023 
Referat 
Tid: Kl. 19.00 i Grejs Kulturcenter, festlokale N 

Forplejning: Jens Karl 

Tilstede: Anny, Arne B, Arne P, Edel, Finn, Bo, Jens Karl, Jens, Karsten 

Afbud: Peter 

1) Godkendelse af referat fra den 6.6. 2023 

Godkendt  

2) Planlægning af årsmødet d. 24.10.23 

Til Lokalrådet: Jens Karl bestiller smørrebrød til 11 personer. Øl og sodavand findes hos Edel. 

Arne B spørger John Refsgård om at være dirigent. Jens er referent. Edel fremlægger regnskabet. 

Arne B aflægger beretning. 

Lokalrådet mødes kl. 17.30 og årsmødet begynder kl. 19.00. 

Arne B kontakter Netto angående et oplæg om den nye butik i Grejs. 

Plan b: Bo kontakter en, der kan fortælle om seniorbofællesskaber. 

Arne P tænker også emner. 

Jens sender indbydelse ud mindst en måned før. Lav en bemærkning om, at interesserede i 

Lokalrådets arbejde kan melde sig ved årsmødet.  

3) Seniorbofællesskab. (Arne B, Anny, Bo) 

Anny: Der er ikke sket noget siden sidste møde. Poul G’s gård er for lille.  

Plejehjemsgruppen ønsker at lave et plejehjem på grunden, der er afsat til punkthuse. Der er 

samarbejde med Vejle Kommune. Der skal bruges 1½ hektar til plejehjem ud af grundens 4 hektar. 

Bo henviser til et almennyttigt boligselskab, der opfører seniorboliger i Christiansfeld. Der skal være 

40 boliger i et rentabelt projekt.  

Når der skal arbejdes videre med tankerne om et seniorbofællesskab, så er det første, der skal 

findes ud af, er, hvor mange der er interesseret i et seniorbofællesskab, for hvis der ikke er nok 

interesserede, så bliver det ikke til noget. 

Lokalrådet afventer, mht. seniorbofællesskab, plejehjemsgruppens møder med Vejle Kommune om 

erhvervelse af jordstykket. Anny orienterer, når der er nyt. 

4) Grejs Byvision. Det fremtidige arbejde. (Arne P) 

5) Arne P. foreslår, at pkt. 4 og 6 slås sammen. 

6) Fjernvarme til Grejs. Status og varmegruppens videre arbejde (Arne P.) 

Trefor vil snart lave en undersøgelse om interessen for fjernvarme en gang i efteråret. 



 
 

Arne B foreslår to borgermøder slås sammen: 1.del om byvisionen og 2. om fjernvarmen 

Arne forslår et møde mandag d. 25.sept. kl. 19.00 – 21.00. Alternativt mandag d. 11.sept. Arne P 

fastlægger dato og booker lokale, sørger for annoncering på hjemmesiden 

7) Grejs Bysyn. (Peter og Karsten). 

Der er kommet en dato 14.9.23. Bysynet bliver virtuelt.  

8) Købmandsbutik, status (Arne B.) 

Arne B vil indgive indsigelse til trafikplanen for indkørslen til butikken, så indkørslen til butikken 

flyttes fra Keglekærvej til Grejsvej, fordi Keglekærvej er for lille en vej til megen trafik. Lokalrådet 

bakker op om indsigelsen. 

9) Infotavle på skovområdet mellem Grejsbjergvej og Vestermarksvej. (Peter). 

Afventer - fortsat - update fra Lars-Bo Lykke Christensen i Vejle Kommune omkring 

tidsplan. Lokalrådet foreslår et madpakkehus i stedet for den faldefærdige hytte, der ligger der nu. 

Peter snakker med kommunen om dette. Bemærk: Efter lokalrådsmødet er der kommet flg. Indlæg 

fra Peter: Jeg talte med kommunen og de vil rive den gamle hytte i skoven ned inden længe. Jeg gik forbi i går og det ser 

ikke kønt ud - også med lidt "fest-rester" - så det bliver en forskønnelse. Deres planer er, at etablere nogle borde-bænkesæt 

med tilhørende bålsted på stedet på hytten står nu, men jeg foreslog, at det gøres i lysningen lige ved siden af, hvor der 

allerede står nogle bænkesæt. Der er ikke planer om et madpakkehus, men det er da en god ide! Jeg har netop talt med 

Robert fra Natur og Udeliv og han vil tage forslaget med videre og undersøge om der er budget til det .  

 

10) Hjemmeside og infotavle. Andre muligheder end Infotavlen ved Pizzeriaet. (Finn og Karsten).  

Finn: foreslår, at der laves et arkiv til alle opslag, der har været på hjemmesiden. Ellers vil de bare 

forsvinde. Det tilsluttes af lokalrådet. 

Ang. infotavlen, så skal der laves overslag over økonomi for en ny udendørs infoskærm sat overfor 

almindelige tv-skærme, der sidder indendørs.   

Karsten undersøger prisen for en indendørs skærm med ekstra lysstyrke, der eventuelt kan sættes 

op i Letkøb. 

11) Økonomi (Edel) 

Infoskærmen 9178 kr., på kontoen 51182 kr., klimagruppen 36094 kr., lokalrådet 5910 kr. 

12) Grejs Klimalandsby. Det videre arbejde. (Edel) 

Lørdag 4.11. kl. 10-14 afholdes en event med temaet ”madspild”, hvor der bliver madlavning af 

rester, som folk har afleveret. 

Jens Karl, Arne P. møder kl. 8.30 og hjælper til med opstilling.  

13) Sti til Hornstrup – status (Arne P) 

Kommer med I byvisionen. 

14) Etablering af ridesti på Gormsenstien – status (Arne P) 

Intet nyt. 

15) Husstandsomdelt oversigt over aktiviteter i Grejs. Evaluering. (Peter) 

Fungerer fint. Tydeligere med den nye lyse farve. 



 
 

16) Eventuelt 

Næste møde: 13.sept. kl. 19.00 i Klublokalet, KC 

Afbud: Karen, Jens 

Forplejning: Karsten 

 


